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ZAPISNIK

  

6. redne seje upravnega odbora Društva zbirateljev sciurus, ki je bila 04. 09. 2009 ob 20. uri v
gostilni Avguštin, v Radovljici.

  

  

Navzoči člani UO: Branko Maček, Miloš Zupan, Peter Kramar Branko Maček, Rok Rozman.

  

  

Ostali navzoči: Stane Kramar, Uroš Tacar, Štefan Volk, Anton Škrab, Igor Kmetič, Robert
Biadov, Marko Zupan, Robi Lazar, Nejc Vobovnik, Milan Vobovnik, Fojž.

  

  

Predlagan je bil sledeči

  

DNEVNI RED:

    
    1. Poročilo o dogodku Otvoritev festivala Radovlijca in Matičkovega sejma  
    2. Internetna stran (grafična podoba, logotip, vsebina,...)  
    3. Krožek na osnovni šoli   
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    4. Promocija (popust - lastna znamka, kovnica, članek v deželnih novicah)  
    5. Razno (prispevek NDS, pohvale, ..., menjava)   

  

  

Ad1) V avgustu smo sodelovali na dveh sejmih v občini Radovljica: Venerina pot ob odprtju
festivala Radovljica ter na Matičkovem sejemu starin. Oba sejma sta prinesla k prepoznavnosti
društva in s tem tudi povečala članstvo društva. Glede na odzive pričakujemo še nekaj novih
članov. Matičkov sejem je imel premalo reklame, zato tudi obiska ni bilo. 

  

SKLEP: Sejmi in promocija društva je pomembna in jo moramo negovati. Pozanimamo se kako
se uvrstimo na Nežkin sejem, ki bo 26. Septembra.

  

Ad2) Na internetni strani je potrebno prenoviti grafično podobo. Potrebno bo razširiti spletno
stran v tuji jezik npr angleščino. Uroš Tacar je predlagal, da lahko zagotovi prevode strani v
angleščino. 

  

SKLEP: Do naslednjega sestanka zbiramo predloge za logotip in celostno podobo. Zbiramo
tudi vsebino za prevod v angleščino.

  

Ad3) Krožek na osnovni šoli je predstavil Brane Maček. Tematika zbiranja je poljubna.
Povdarek bo na numizmatiki in predvsem na filateliji. Obstaja program na pošti. Krožek bo
potekal 1x na teden po 1 uro. Krožek bo potekal v OŠ Ljubno in OŠ Lipnica. 

  

SKLEP: Na spletni strani bomo naredili rubriko, ki bo namenjena krožkom in njihovim
aktivnostim.
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Ad4) Zbiramo ideje za promocijo društva. Npr. Izdelava svojih znamk, Kovnica v sodelovanju
TD Radovljica in občine, članek v Deželnih novicah. Uroš Tacar je predlagal, da bi naredili
promocijo znotraj zbirateljev, ki menjajo kovance. Peter Kramar je predlagal da bi zloženke
ponudili na turistično društvo Radovljica in Pošto v Radovljici.

  

  

Ad5) Razno

  

1.)    Nakup zbirateljskega materiala bo v mesecu oktobru. Vse zainteresirane pozivamo naj
posredujejo predloge do naslednjega sestanka po elektronski pošti ali najkasneje na sestanku
2.10.2009

  

  

Seja je bila končana ob 21.00 uri. 

  

  

Zapisal:

  

Peter Kramar

  

Predsednik UO

  

Rok Rozman
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